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Kermissen

Concrete vragen
Recentelijk bereikte mij diverse vragen over de kermissen in Leudal.
Graag verzoek ik mijn vragen voor te leggen aan het college van 
B&W.

De vragen van inwoners zijn bijvoorbeeld:
- Waarom is de prijs voor een kaartje voor de carrousel verhoogd 

tot €2,00?
- Hoe belangrijk vindt de gemeente een kermis in het dorp?
- Doet de gemeente nog iets aan de kermis?

Mijn collegevragen:
Kunt u in het kort uitleggen hoe de organisatie van de kermissen 
momenteel is georganiseerd?
- wie doet wat?
- moeten de exploitanten wel/niet kermisgeld betalen en hoeveel?
- ziet de gemeente de kermissen als:
Een culturele uiting, waarvoor geld (subsidie) beschikbaar is een 
culturele uiting, waar budgetneutraal mee wordt omgegaan;
een commerciele activiteit, waar door de gemeente ook geld mee 
wordt verdiend;
anders, te weten, treden er relevante problemen op bij de huidige 
werkwijze als het gaat over kermissen?

Datum: Ambtelijk advies
Advies: 
De vragen als volgt beantwoorden
1. 
2. 
3. 
4. 

Datum: 
Besluit van (wie): 

Besluit college of 
portefeuillehouder

Besluit luidt: 


